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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2016/17:1333 Analys av ökad antibiotikaförskrivning till barn

Antibiotika är ett mycket effektivt och viktigt läkemedel för att behandla 
bakteriella infektioner. Men det är viktigt att använda antibiotika rätt för att inte 
riskera antibiotikaresistens. Nyckeln till att bekämpa antibiotikaresistens är 
bland annat en god användning av antibiotika i sjukvården. Vi måste ha fokus 
på rätt användning av antibiotika och framför allt undvika onödig behandling. 

För barn mellan 0 och 6 år samt mellan 7 och 19 år ökade försäljningen under 
2016 med 4,5 procent respektive 1,5 procent, enligt en rapport från 
Folkhälsomyndigheten. Att det sker en ökning av antibiotikaanvändningen hos 
barn rimmar väldigt illa med regeringens strategi för att bekämpa 
antibiotikaresistens. 

Gabriel Wikström skriver i ett svar på en skriftlig fråga från mig att 
Folkhälsomyndigheten ska analysera ökningen av förskrivningen av antibiotika 
till barn. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström:

 

När förväntas analysen vara klar så att man ska kunna ta del av den?

………………………………………

Jenny Petersson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-04
Besvaras senast
2017-05-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


